
 

Protokoll fört vid Klotets styrelsemöte 24 april 2023 

Närvarande: Ingrid Werger, Robert Hallberg, Marianne Persson, Susanne Ljungerud, Brita Bodén,  

Karin Olsson. 

 

§ 1. Mötet öppnas  

§ 2. Dagordningen godkändes. 

§ 3. Föregående protokoll - inte varit något sammanträde sedan årsmötet (27/3). 

§ 4. Ekonomi –  

a) Marianne och Ingrid är nu godkända av Swedbank och tar över ansvaret för att bl.a. 

 betala räkningarna.  

b) Christer meddelat att vi tecknat ett nytt abonnemang med Visma gällande deras 

 bokföringsprogram, som nu kommer skötas via webben. 

c) Egendoms-försäkring - dags att förnya - uppdrogs åt Brita B att gå igenom 

 försäkringstexten sedan tas ärendet upp på kommande styrelsemöte. 

§ 5. Arbetsordningen 

a. Världsbutiksdagen. Gick igenom listan med anmälda personer som bakar (runt 8-10 

st) samt de som hjälper till att ställa i ordning. Lila Gatubandet samlas senast kl. 11 

och börjar spela så fort de är färdiga. Diskuterade övriga upplägget. Inbjudningsmail 

skickas ut till alla medlemmar, bestämdes att ha 10 procent på plåtdjur från 

Zimbabwe (Huset ved havet). Robert skriver ihop ett mail - obs även belysa att vi 

firar Världsbutiksdagen. Det serveras fika och buffé med kakor och tårtor. Robert tar 

fram ett förslag på inbjudan - bör skickas ut till medlemmarna i början av vecka 18. 

b. Planering och beslut om sommarens aktiviteter. Gårdsloppis planeras till fredagen 

den 4 augusti - samma dag som kommunens Ljusfest. Lila Gatubandet spelar. 

§ 6. Butiken. 

a)  Tisdagen den 25/4 studiebesök från SPF, Susanne informerar. Butiken stängs kl. 

 14.00 och gruppen får handla. 

b)  Susanne håller utbildning för volontärerna den 9 maj, efter stängningsdags, 5-7 

 deltagare. 

c)  Har varit ett butiksmöte, välbesökt sådant. Kommer bli ytterligare butiksmöte till 

 sommaren, innan gårdsloppisen, kanske i början av juli. Diskuterades prisnivån för 

 volontärer - bestämdes att inte ha procent på livsmedel, ha 50% på en del av 

 hantverken. 

d)  Diskuterade lite om prissättningen av varorna i vårt loppis - vi tycker att den gruppen 

 som ansvarar för loppisen sätter lite låga priser - kanske lyfta att volontärerna kan ha 

 en dialog med kunden om att lägga till, i samband med betalningen. 

e)  Leverantör Hammershus kommer inom den närmaste tiden och fyller på med nya 

 varor i butiken. 

§ 7. Info-frågor - bio, ny ägare av Röda Kvarn, bestämdes att vi är kvar, så får vi se vad 

kommande faktura landar på. 

§ 8. Övriga frågor.  



a. SoSo - 1-årsjubileum. Det kommer bli en "SoSo-dag", lördagen den 6 maj. Det 

kommer framställas ett vykort där alla butikerna i vår del av staden kommer finnas 

med - även Klotet.  

b) Visitkorten slut – Robert kollar föregående förlaga och beställer hos Tryckaren 

Ängelholm. 

§ 9. Kommande sammanträde – förslag: 6, 7 8 juli - start: 15, plats bestäms senare. På 

dagordningen: arbetsordningen och gårdsloppisen. 

§ 10. Mötet avslutas  

  

 

Vid protokollet 

 

______________________________ _________________________________ 

 Robert Hallberg, sekreterare Ingrid Werger, ordförande 


